
                                                                                                                     

                                                                                                                                
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA MOŠĆENIČKA DRAGA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/17-01/2                    

URBROJ: 2156/03-02-17-3 

M. Draga, 23. ožujak 2017.  

 

Z A P I S N I K 

 

s 35. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE MOŠĆENIČKA DRAGA, 

      održane dana 09. ožujka  2017. godine s početkom u 18.30 sati u Općinskoj  

vijećnici u M. Dragi, Trg slobode 7 

 

 Sjednicu je u 18.35 sati otvorio predsjednik Općinskog vijeća, Boris Škalamera, koji 

je pozdravio sve nazočne. 

 

 Zapisnik vodi: Goran Pekić, Viši stručni suradnik. 

 

 Viši stručni suradnik prozvao je vijećnike Općinskog vijeća te je utvrđeno da je na 

sjednici nazočno deset (10) od ukupno jedanaest (11) vijećnika. 

 Sa sjednice je odsutan: Robert Dundara (opravdao izostanak) 

 

 Osim vijećnika, na sjednici su nazočni: Općinski načelnik: Ratko Salamon, dr.med., 

zamjenik Općinskog načelnika: Rikardo Staraj, v.d. pročelnice: Silvija Vickić, viši stručni 

suradnik: Goran Pekić i komunalni redar: Robert Kosmić. 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da nije bilo primjedbi ni prigovora na 

predloženi dnevni red, te se sukladno članku 61. stavak 3. Poslovnika Općinskog vijeća 

Općine Mošćenička Draga smatra usvojenim slijedeći  

 

D n e v n i      r e d 

 

1. Izvješće Mandatnog povjerenstva i usvajanje Zaključka o prestanku obnašanja 

dužnosti člana predstavničkog tijela i početku obnašanja dužnosti zamjenika člana. 

2. Razmatranje i usvajanje zapisnika s 34. sjednice Općinskog vijeća 

3. Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Urbanističkog plana uređenja Sv. Ivan 

4. Polugodišnje izvješće o radu općinskog načelnika Općine Mošćenička Draga za 

razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2016. 

5. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu 

6. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu 

7. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu 

8. Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2016. godinu 

9. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba predškolskom i školskom odgoju i 

obrazovanju u Općini Mošćenička Draga za 2016. godinu 

10. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini Mošćenička Draga za 

2016. godinu 
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11. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu u Općini Mošćenička Draga za 

2016. godinu 

12. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba iz socijalne skrbi u Općini Mošćenička 

Draga za 2016. godinu 

13. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u zdravstvu u Općini Mošćenička Draga 

za 2016. godinu 

14. Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava spomeničke rente za 2016. godinu 

15. Izvješće o izvršenju Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene 

poboljšanju uvjeta boravka turista na području Općine Mošćenička Draga za 2016. 

godinu 

16. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2016. godinu 

17. RAZNO 

                           

Ad. 1. Izvješće Mandatnog povjerenstva i usvajanje Zaključka o prestanku 

obnašanja dužnosti člana predstavničkog tijela i početku obnašanja dužnosti zamjenika 

člana 

 

S Izvješćem mandatnog povjerenstva prisutne je upoznao predsjednik Općinskog 

vijeća Boris Škalamera te je nakon izlaganja otvorio raspravu. 

 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na 

glasanje „Zaključak o prestanku obnašanja dužnosti člana predstavničkog tijela i početku 

obnašanja dužnosti zamjenika člana“, te je s osam (8) glasova ZA i s dva (2) glasa 

SUZDRŽAN donesen 

Zaključak o prestanku obnašanja dužnosti člana predstavničkog tijela i početku 

obnašanja dužnosti zamjenika člana. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Općinskog vijeća se je zahvalio na radu 

dosadašnjoj Vijećnici Jasenki Rutar te je pozvao Roberta Krnetića da kao zamjenik člana 

predstavničkog tijela položi prisegu, što je isti i učinio. 

 

 

Ad. 2. Razmatranje i usvajanje zapisnika s 34. sjednice Općinskog vijeća 

 

Predsjednik Općinskog vijeća upitao je da li netko od nazočnih ima primjedbu na 

zapisnik. 

S obzirom da nije bilo primjedbi na zapisnik sa 34. sjednice, predsjednik Općinskog 

vijeća dao je na usvajanje zapisnik sa 34. sjednice Općinskog vijeća te je JEDNOGLASNO 

usvojen  

Zapisnik s 34. sjednice Općinskog vijeća Općine Mošćenička Draga. 

 

 

Ad. 3. Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Urbanističkog plana 

uređenja Sv. Ivan 

 

Prijedlog Odluke je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje 

iznio je Općinski načelnik. 

  

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

 U raspravi su sudjelovali: 
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 KRISTIJAN DRAŽUL: Ukazao je na pogrešku u dostavljenim materijalima. 

Naglasio je da umjestoT2 piše T21. 

 Odgovoreno mu je da će se navedeno ispraviti. 

 

 TIN ARMANDA: Zanimalo ga je koliko je izvedivo da automobili i kombiji na 

niveleti od 25 % prometuju. 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Radi se o iznimnim slučajevima, navedena niveleta se 

ne odnosi na glavne prometnice već na nekoliko kolno pristupnih putova. Na ovaj način se 

omogućava ljudima koji grade pristupnu cestu do svoje kuće da istu naprave pod navedenom 

nivelom, iznimno gdje to konfiguracija terena zahtjeva. 

 

 EDVIN RUTAR: Ukazao je kako je navedena Odluka teško iščitljiva i razumljiva 

običnom čovjeku koji nije iz struke. 

 

 TIN ARMANDA: Osvrnuo se je na dio Plana koji spominje uvođenje plina kao 

energenta, ukazujući na preporuku Županije za uvođenjem toplinskih pumpi koje bi koristile 

morsku vodu te ga je zanimalo zašto ta mogućnost nije predviđena Planom. 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Naglasio je da crpljenje mora kao mogućnost nije 

predviđena Prostornim planom i da iz tog razloga nije mogla biti predviđena Urbanističkim 

planom. 

 

 NEDJELJKO DRAŽUL: Nadovezao se na izlaganje Vijećnika Armande te ga je 

zanimalo, da li činjenica da UPU-om nije predviđena mogućnost uvođenja alternativnih 

izvora energije, dali će nas to kočiti u budućnosti ako se odlučimo na uvođenje istih 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: S obzirom da su u tijeku izmijene i dopune Prostornog 

plana Općine i da se njime može predvidjet mogućnost uvođenja alternativne energije, 

navedeno ne bi trebala biti prepreka ako se u budućnosti ukaže potreba za uvođenjem takvih 

oblika energije. 

 

 TIN ARMANDA: Zanimalo ga je da li se, kada se već spominju izmjene prostornog 

plana, istime može predvidjeti mogućnost uzgoja školjaka i ribe. 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Prostornim planom Županije je predviđena mreža, 

područja, na kojima se može obavljati uzgoj. Područje Općine je izvan te mreže, te iz toga 

razloga nije moguće implementirati tu mogućnost u Prostorni plan Općine. 

 

 TIN ARMANDA: Zanimalo ga je prilikom projektiranja ceste u čiju nadležnost spada 

osiguranje od mogućeg urušavanja terena na cestu 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Navedeno treba biti osigurano u projektu ceste. Do sad 

su vlasnici bili ti koji su osiguravali terene iznad dok je Općina financirala izgradnju 

potpornih zidova s donje strane ceste. U konkretnom slučaju za Sv. Ivan će se projektom 

predvidjeti potreba postavljanja potpornih zidova s obje strane ceste. 

 

 TIN ARMANDA: Zanimalo ga je u kolikoj mjeri bi pronalazak neke endemske vrste 

utjecao na opstojnost UPU-a, odnosno da li bi Plan propao kada bi se takvo nešto pronašlo. 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Ne bi. Planom je predviđeno postupanje u takvim 

situacijama. 
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 Kako nije bilo više pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje 

raspravu i stavlja na glasanje „Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Urbanističkog 

plana uređenja Sv. Ivan“ te je s devet  (9) glasova ZA i jednim (1) glasom PROTIV  donesena 

 Odluka o Izmjenama i dopunama Urbanističkog plana uređenja Sv. Ivan 

 

 Ad. 4. Polugodišnje izvješće o radu općinskog načelnika Općine Mošćenička 

Draga za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2016. 

 

 Polugodišnje Izvješće je bilo dostavljeno uz poziv, s Izvješćem je Vijećnike upoznao 

Općinski načelnik. 

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

 U raspravi su sudjelovali: 

 

 VANDA SMOLIĆ: Zanimalo ju je da li se u Izvješću spomenuta baza rasvjetnih 

tijela odnosi na cijelo područje Općine.  

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Baza je stvorena za područje cijele Općine. 

 

 NEDJELJKO DRAŽUL: Da li se planira napraviti revizija potrebe rasvjetnih tijela na 

pojedinim mjestima 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Kroz navedenu bazu će se moći provesti revizija, jer 

ćemo imati podatke o svakom rasvjetnom stupu. 

 

 TIN ARMANDA: Da li to znači da ćemo sad svu rasvjetu zamijeniti LED rasvjetom 

 odg. OPĆINSKI NAČELNIK: Novo postavljena rasvjeta se neće dirati sve dok se ne 

ukaže potreba za njihovom zamjenom zbog dotrajalosti. 

 

 Kako više nije bilo pitanja Predsjednik Općinskog vijeća se je zahvalio Načelniku na 

Izvješću te je konstatirao da je isto primljeno na znanje. 

 

  

 Ad. 5. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Mošćenička Draga za 

2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu 

 

 U raspravi su sudjelovali: 

 

 KRISTIJAN DRAŽUL: Zanimalo ga je zašto je u tablici pod stavkom ostali 

nespomenuti troškovi iskazan minus. 

 odg. V.D. PROČELNICE: Radi se o povratu sredstava za naknadu za promjenu 

namjene zemljišta u 2015. godini. Razlog povrata je izmijena rješenja izdanih od strane Ureda 

državne uprave, Službe za gospodarstvo. 
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 KRISTIJAN DRAŽUL: Zanimalo ga je zbog čega je u stavci pranje ulica ostalo 

neiskorištenih sredstava. 

 odg. V.D. PROČELNICE: Plaćanje se je vršilo po izvršenim pranjima. S obzirom da 

je dio pranja financirala TZ manje je potrošeno za tu namjenu iz našeg proračuna. 

 

 NEDJELJKO DRAŽUL: Troškovi održavanja zgrade javne namjene se odnose na 

razdoblje od kada je zgrada otvorena 

 odg. V.D. PROČELNICE: Troškovi se odnose na razdoblje od otvorenja zgrade. Na 

troškove održavanja su knjiženi i troškovi koji su nastali zbog potrebe preinake ordinacije 

dentalne medicine. 

 

 Kako više nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja 

na glasanje „Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Mošćenička Draga za 2016. 

godinu“, te je s devet (9) glasova ZA i jednim (1) glasom PROTIV  usvojen 

 Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Mošćenička Draga za 2016. 

godinu 

 

 Konstatira se da je u 19 i 20 sjednicu napustio vijećnik Roberto Krnetić. 

 

 

 Ad. 6. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu“, te je s devet (8) glasova ZA i jednim 

(1) glasom PROTIV  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 

 Ad. 7. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Mošćenička Draga za 2016. godinu“ , te je s osam (8) glasova ZA i jednim (1) glasom 

PROTIV  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu 
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 Ad. 8. Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 

2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2016. godinu“, te je s 

osam (8) glasova ZA i jednim (1) glasom SUZDRŽAN  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2016. 

godinu 

 

 Ad. 9. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba predškolskom i školskom 

odgoju i obrazovanju u Općini Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju 

u Općini Mošćenička Draga za 2016. godinu“, te je JEDNOGLASNO  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba predškolskom i školskom odgoju i 

obrazovanju u Općini Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

  

 Ad. 10. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini 

Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini Mošćenička Draga za 2016. 

godinu“, te je JEDNOGLASNO  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini Mošćenička 

Draga za 2016. godinu 

 

  

 Ad. 11. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu u Općini 

Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  
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 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio 

raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu u Općini Mošćenička Draga za 2016. 

godinu“ te je JEDNOGLASNO  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu u Općini Mošćenička 

Draga za 2016. godinu 

 

 

 Ad. 12. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba iz socijalne skrbi u Općini 

Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

 

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba iz socijalne skrbi u Općini Mošćenička Draga 

za 2016. godinu“, te je JEDNOGLASNO  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba iz socijalne skrbi u Općini 

Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Ad.13. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u zdravstvu u Općini 

Mošćenička Draga za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

   

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u zdravstvu u Općini Mošćenička Draga za 

2016. godinu“, te je JEDNOGLASNO  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u zdravstvu u Općini Mošćenička 

Draga za 2016. godinu 

 

 Ad.14. Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava spomeničke rente za 

2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

  

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

 U raspravi su sudjelovali: 

 NEDJELJKO DRAŽUL: Zanimalo ga je zašto predmetna sredstva nisu utrošena 

 odg. V.D. PROČELNICE: Sredstva su namijenjena uređenju Trebišća te se prebacuju 

u slijedeću godinu za istu namjenu. 
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 Kako više nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje 

raspravu i stavlja na glasanje „Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava spomeničke 

rente za 2016. godinu“, te je JEDNOGLASNO  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava spomeničke rente za 2016. 

godinu 

 

 Ad.15. Izvješće o izvršenju Programa utroška dijela boravišne pristojbe 

namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Općine Mošćenička Draga 

za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

   

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Izvješće o izvršenju Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju 

uvjeta boravka turista na području Općine Mošćenička Draga za 2016. godinu“, te je 

JEDNOGLASNO  usvojeno 

 Izvješće o izvršenju Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene 

poboljšanju uvjeta boravka turista na području Općine Mošćenička Draga za 2016. 

godinu 

 

 Ad. 16. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2016. godinu 

 

 Izvještaj je bio dostavljen uz poziv, u ime predlagatelja uvodno obrazloženje je 

iznijela v.d. pročelnice Silvija Vickić  

   

 Nakon navedenog izlaganja Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje raspravu i stavlja na glasanje 

„Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2016. godinu“ te je s osam (8) glasova 

ZA i jednim (1) glasom SUZDRŽAN usvojena 

 Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja za 2016. godinu 

 

Ad. 17. Razno 

 

1.) EDVIN RUTAR: Iskazao je nezadovoljstvo trajanjem procedure oko donošenja 

Prostornog plana. Smatra da to u velikoj mjeri utječe na odlazak mještana iz Mošćeničke 

Drage te ga zanima da li se može požuriti donošenje 

odg. PREDSJEDNIK VIJEĆA: Postoji zakonska procedura koja se mora poštovati, 

potrebno je ishodovati dozvole nadležnih ministarstava. Pored navedenog je izrađivač plana 

imao za obraditi više od tristo zahtjeva, a to sve iziskuje određeno vrijeme. 

 

2.) TIN ARMANDA: Zanimalo ga je kada će biti raspisani natječaji za dodjelu u 

zakup javnih površina. 

odg. V.D. PROČELNICE: Planirano je za mjesec travanj  

 

Kako se više nitko nije javio za riječ Predsjednik Općinskog vijeća je u 19.40 

zaključio 35. sjednicu Općinskog vijeća Općine Mošćenička Draga.  

 

PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Boris Škalamera 


